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Interpellation till kommunstyrelsens 
ordförande, Daniel Källenfors (M), med anledning av 
Lidingös del av välfärdsmiljarderna 
 
Många kommuner runt om i Sverige har en krisartad situation just nu. I 
samverkan med Moderaterna och Kristdemokraterna, har Vänsterpartiet 
sett till att Lidingö nu har fått en budgetförstärkning på 16 miljoner kronor. 
Detta är naturligtvis bra, konstruktivt och välbehövligt.  
 
Tack och lov är Lidingö en av de kommuner som har en, relativt sett, 
välskött ekonomi. Vi oroas dock, från Vänsterpartiets sida, dock över hur 
Moderaterna avser att hantera denna budgetförstärkning. Signalen har 
varit att den i praktiken enbart kommer att räknas som en del av stadens 
överskott för det innevarande budgetåret. Detta, trots att det finns 
välbehövliga hål, även i en någorlunda välskött kommun, att stoppa dessa 
pengar i. Under behandlingen av budget för Lidingö stad meddelades att 
inga uppräkningar skulle göras för grundskola och förskola. Dessutom 
gjordes en omfattande neddragning av budgeten för öppna förskolan.  
 
Mina frågor till dig är: 
1. Kan du tänka dig att Lidingös del av de så kallade välfärdsmiljarderna 
kan få göra nytta istället för att läggas på hög? 
2. Vad säger du, i så fall om att investera dessa 16 miljoner kronor i att 
täcka en del av behovet av uppräkningar för förskola och grundskola? 
3. Vad säger du, i så fall om att investera dessa 16 miljoner kronor i att 
täcka en del av behovet av justering av ersättningsnivåerna i 
äldreomsorgen? 
4. Vad säger du om att använda 300 000 kronor av dessa 16 miljoner 
kronor till att återställa öppna förskolans budget till den nivå där den låg 
innan ni skar ner den? 
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